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Önéletrajz: 
 
                       Név: Mészáros Csaba 
Születési idő, hely: 1981.06.10, Budapest 
 
Elérhetőségek: 
 
E-mail: meszi@ttkhok.elte.hu 
Tel: 06-70-250-38-96 
msn: meszi@warrior.hu 
skype: meszaroscsaba2 
 
 
Iskolák: 
 
1988-1996: Kőbánya Kertvárosi Általános Iskola (korábban: Jászberényi úti Általános Iskola) 
1996-2000: Zrínyi Miklós Gimnázium (közbiztonsági szak) 
2000-2001: Zrínyi Miklós Gimnázium és Szakközépiskola - Középfokú szoftverüzemeltetői technikus 
2002- től: ELTE TTK, Geológus szak 
2007- től: ELTE TTK, Környezettan bsc 
 
Munkahely: 
 
2001-2002: Állami nyomda Nyrt., adatrögzítő-kártyamegszemélyesítő 
 
Közéleti tevékenységem az ELTE TTK Hallgatói önkormányzatában: 
 
2002-2003: A geológus szak évfolyamfelelőse. 
2003-2004: GTCS (geológiai tanszékcsoport) delegált 
2004-2005: GTCS delegált 
      2005 - : Hallgatói Önkormányzati képviselő 
2005-2006: GTCS, később FFI-i (Földrajzi és Földtudományi Intézet) delegált, tanulmányi csoport és TOB 
delegált, Kari Tanács delegált (nem a teljes ciklus alatt) 
2006-2007:  Föld- és Környezettudományi szakterületi koordinátor, Választmányi delegált, FFI –i delegált, 
tanulmányi csoport delegált, Kari Tanács delegált (nem teljes ciklus alatt),  Alapszabály (szmsz) bizottsági 
(eseti bizottság) tag. 
2007-2008: Földrajz- és Földtudományi szakterületi koordinátor, Választmányi delegált, FFI –i delegált, 
tanulmányi csoport delegált, fegyelmi bizottsági tag. 
 
 
Egyéb tevékenységeim: 
 
     1999: "b" kategóriás vezetői engedély 
2004-től: Magyarhoni Földtani társulatának tagja (Őslénytani-rétegtani, Általános Földtani, 
Tudománytöréneti szakosztályok) 
     2007: Okleveles Borajánló (Borkollégium) 
     2007: Okleveles mixer (bartender) 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Mészáros Csaba vagyok n – ed éves geológus hallgató, illetve környezettan bsc szakos is már. A 
többségetek ismer, de vannak akik nem, ezért írok néhány szót magamról. Akik majd olvassák, és azt 
gondolják ismernek, azok meg lehet, hogy rájönnek, hogy mégse ismernek. 
Réges-régen egy messzi-messzi galaxisban születtem, mint egészen kisgyermek. Gyermekként a legtöbb 
energiámat az emésztette fel, hogy a csínytevéseimet tökéletesítsem. Olyan rossz voltam, hogy a tűzön nem 
égtem meg. Nincs olyan jármű amivel ne kergettek volna. Ja de, a helikopter. 
Általános iskolában jól teljesítettem, az átlagaim mindig 4 egész fölött voltak. Persze ez nem annyira 
meglepő, viszont az már igen, hogy már egész fiatalon kitűnt az egzakt magyarázatokra való igényem, 
illetve a természettudományok iránti vonzódásom. Már általános iskolában nagyon nagy lexikális tudásra 
tettem szert, némelyik tárgyból, illetve kerületi versenyeken is részt vettem. 
Ez után jött a kamaszkor, és ez rányomta a bélyegét a tanulmányokra. Jött a gimnázium a cigi, az ital, a 
nafta. A tanulmányi eredményeim zuhanásnak indultak, viszont a szellemem elkezdett szárnyalni. Ezen 
időszak a lázadó korszak volt, a filozófia aranykora, a versírói tehetség (vagy nem) kibontakozása. Minden 
jel egy bohémélet felé mutatott. 
Hát a sors úgyhozta, hogy az ELTÉre vettek fel, és innentől már nagyjából már lehet tudni. 
 
 
Terveim, elképzelések:   
 
 Szakos rendezvények: 
 
Ezen szakterület kevés bulit szokott rendezni az év során. Ezen a következő évben sem szeretnék 
változtatni. Szerencsére vagy sajnos mára a rendezvénynaptár annyira sűrűvé vált, hogy nagyon nehéz nagy 
létszámú bulikat csinálni, és ezt még nehezíti az a tény, hogy Budapesten vagyunk. A hangsúlyt inkább arra 
szeretném helyezni, hogy az a kevés rendezvényünk minél jobb, és minél nagyobb létszámú legyen. 
 
Bódvarákó kocsmatúra: Évek óta a Joe (Toplak József, TOJEAWT.ELTE) szervezi, és ez így is van 
rendjén, jó kezekben van. 
 
Bódvarákó afterparty: Azt gondolom, hogy végül is az előző afterpartyn talán leraktunk egy alapot ami a 
következő eseményre már több embert hozz el. Hosszútávon talán jó lehet a vízitelep. A gólyatáborban 
készült filmet az egyetemen szeretném bemutatni az afterparty előtt. 
 
Bódvarákó ráadás (Útóbódvarákó): Haratik Imre szervezésében idén 4.-szer. Eddig kevés embert vonzott, 
meghagyjuk az ő szervezésükben. 
 
Gólyaavató: Sajnos az egy estés bulik rákfenéjéből nem tudunk kibújni. Nehéz lesz egy alkalmas helyet 
találni, de talán sikerül. Itt semmi bíztatót nem lehet mondani. 
 
Geomikulás: Ez egy nagy kérdőjel. Tudnilik a 3-ad éves geológusok akik ezt a programot szervezték, már 
elfogytak. Örömteli és egyben nagy eredmény lenne ha sikerülni ezt, átültetni a bsc-sek körébe 
 
MNP: Szervezés alatt, nagy erőkkel és a minél magasabb minőség igényével. Ősszel Körös-Maros, 
tavasszal a Dunántúl valószínűleg Őrség. 
 
Ezen kívül ősszel több terepgyakorlatot is kívánok szervezni, ennek az anyagiak fognak határt és keretet 
szabni.  
 
Felezőbulik: Mint már fentebb említettem, itt is tisztul a kép. A sok kis szakunk elfogyott, ezért már csak a 
két alapszak felezőbuliját kell megszervezni. Idén a földtudományosoknak nem volt, mert nem szervezték 
meg. El kell gondolkodni, hogy jövőre, ha ők nem akarják, akkor a szakterület szervezze e meg.  
 
Bódvarákói borvirágos bohémségek: Ez idén elmaradt de jövőre mindenképpen szeretném megcsinálni. 
Sajnos így nem tudjuk mire számítsunk itt, ha meg lett volna tartva már tervezhetnénk. 



 
Földrajzos Klub: Idén új emberek veszik át ennek a szervezését. Támogatásomra maximálisan számíthatnak, 
azonban itt is vissza kéne állítani a régi fényét ennek a programnak. A bsc-s évfolyamokban nagy 
lehetőségek rejlenek, a földrajzos képviselőket noszogatni fogom efelé. 
 
Földrajzos Nap: Talán ugyanaz elmondható mint a Földrajzos Klubnál. 
 
Hallgatói kapcsolattartás: Szerencsére ez erős alapokra nyugszik, itt nem elérni ha megtartani kell ezt a jó 
állapotot. Célom, hogy a szakterületet még közelebb vigyem a hallgatókhoz, és a legközelebbi 
választásoknál tovább javítsuk a választási arányt és a mostani 44.01%-ról feljebb vigyük és átlépjük a 
bűvös 50%-os határt. 
 
SZACS: Új év, új remények. Többet nem mondhatok. Olyan ez mint a magyar foci, minden 
selejtezősorozatnak úgy indulnak, hogy „na majd most”. Rajtam nem múlik és továbbra is azt a maximális 
elkötelezettséget teszem bele, amit eddig is. Ha képviselőink ebben partnerek lesznek úgy nem lehet 
kétséges a siker. 
 
Delegáltságok: Igyekezni fogok, hogy minden helyünkre a szakterületről legyen delegált, segítve az 
utánpótlás nevelést illetve, hogy a hallgatóink érdekeit minél jobban képviseljük. Remélem nem lesznek 
ebből súrlódások, és nem kell hosszú vitákba szállnunk az érdekeinkért. Annyit mondhatók nem fogok 
támogatni senki olyat aki nem a szakterületről van, és a mi helyünket kívánja betölteni. 
 
HÖK: Erről majd csak akkor tudok nyilatkozni, ha az új gárda összeáll. Azonban annyit ígérhetek, hogy a 
tőlem megszokott provokatív stílus marad. 
 
Honlap: Ezt kiemelt feladatomnak tartom. Szeretném a nézettséget növelni. A nehézséget a 
kiszolgáltatottságom jelenti, mivel jómagam nem értek ehhez. Egy ilyen munka külön egy embert kíván 
folyamatosan. Természetesen nem érhet az a szégyen, hogy a környezettanos honlap leelőz, ezért minden 
tőlem telhetőt megteszek majd. 
 
Rendezvények: A beszámolómban említettem ennek fontosságát. Továbbra tartom ezt. Az utóbbi időben 
ki-ki maradt egy-egy buli. Sajnos az öregség jelei mutatkoznak, már nem megy úgy mint régen. Panaszra 
nincs okom, még azért mindig az élmezőnyben vagyok, de be kell látnom, itt fokozatos visszalépés várható. 
 
Végülis a földtudományis találkozóból amit terveztem nem lett semmi. Azonban nem csüggedtem el. A 
Pécsiek idén újra tartanak Természettudományis találkozott ha jól hallottam és a szegediek is terveznek 
valamit. Újra meg fogom próbálni összehozni. 
 
MOL fresssh: idén már több csapatunk indult ezen a nemzetközi vetélkedőn. Ez egy nagyon jó lehetőség a 
geotudományok terén. Ha következőre 2-3mal több csapatot tudnánk indítani, akkor elégedett lennék. 
 
Terepgyakorlatok idén elmaradtak a szervezésünkben. Idő hiányában és azon félelműnkben, hogy az 
oktatók esetleg rákapnak és ezt hívják majd hivatalosan terepgyakorlatnak. Anyagi forrásaink vannak, és 
egyre valószínűbb, hogy kik kell használnunk mert az idei terepgyakorlatok botrányosak voltak (csak egy 
példa, az elsős földtudomány szakosok közös terepgyakorlatát, már most szakirányonként kis csoportba 
tartották., ez annyit jelentett, hogy a geológus szakirányt elvitték a Ludovika térre a Természettudományi 
Múzeum kőparkjába, a meteorológusokat az épület melletti kiskertbe, meg föl az épület tetejére). A külön 
gyakorlati szakképzési modul, pedig nem indul. Bár nagyon veszélyes szinte elkerülhetetlennek tartom a 
beavatkozást. 
 
Intézet:  Az intézettel szerencsére jók a kapcsolataink. Most új igazgató lépett a posztra a kérdés, hogy vele 
milyen lesz együtt dolgozni, de reménykedem benne, hogy legalább olyan jól lehet mint az előzővel. Itt a 
közeljövő nagy kérdése az msc szakok felvételi követelménye. Természetesen jelen leszünk és igyekszünk a 
hallgatóknak legjobb megoldás kibrusztolásában. 
 



 
Mészáros Csaba 
 


